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UCHWAŁA NR xxll/22l15

RADY oslEDLA ,,Z-L"

z dnla 12 stycznia 20L5 r.

w sprawie sprawozdania z działaIności Rady Osiedla ,,Z-L" w 2014 roku

Na podstawie § 21 ust. 3 pkt 4 Statutu Osiedla ,Z-1", na wniosek przewodniczącego RO,

Rada Osiedla ,,Z-L" uchwala: \

§r
Przyjmuje się sprawozdanie z działalności Rady Osiedla ,,Z-L'| w 2Ot4 roku, w brzmieniu
stanowiącym załącznik do uchwały.

§z
Za wykonanie uchwały odpowiedzialny jest Przewodniczący Zarządu Osiedla.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

Przewodniczący

{lnl"ń
witold Morawski

§g
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Sprawozdanie z działalności Rady Osiedla ,,Z-I" w 2014 roku:

- Staraniem Rady, w ramach aktualnych zadań inwestycyjnych miasta, wykonano nowe

chodniki - tzw. przedepty - łączniki ulic Zbożowej orazZacisze z ulicą Sikorskiego.

- Po dwuletnich staraniach, negocjacjach z firmami ochroniarskimi i wreszcie po walnym

spotkaniu z mieszkańcami naszego osiedla, udało się przywrócić na osiedlu ochrohę fizyczną.

Od kwietniażOL4 r, firma,,Protection" rozpoczęla patrolowanie osiedlaZ-l,w godz.ż1,-7,

Do finansowania usługi przystąpiło ponad 50 proc. domów -.w opinii Rady to spory sukces.

Poprzednią formę ochrony opłacało ok. 25 proc domów.

-ZPoczątkiemżOt4 r. Rada intensywnie włączyła się w prace nad uchwaleniem nowego

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru nasze8o osiedla, Rada wniosła kilka

pism z istotnymi wnioskami do planu. Przedstawiciele Rady uczestniczyli w dyskusjach

publicznych w okresie wyłożenia planu oraz spotkaniach z przedstawicielami zarządu miasta

(prezydent, wiceprezydenci). Plan został uchwalony przez Radę Miasta na sesji 25 września

2OI4 r. Będzie chronił ład przestrzenny naszego osiedla przez najbliższe kilkanaście lat.

- 6 wrzeŚnia żOI4 r. odbył się juz 7. lntegracyjny Piknik Osiedla 7-1,. Wzięła w nim udział

ponad połowa mieszkańcÓw naszego osiedla i sporo gości. Spotkanie było bardzo udane

i przy znakomitej pogodzie.

- Przedstawicielka Rady, przew,Zarządu Aleksandra Spisak-Golemo, weszła do grupy

pracującej nad pierwszym partycypacyjnym budżetem Miasta Tychy. Jako Rada zgłosiliśmy

proiekt wykonania siłowni na wolnym powietrzu, na terenie przylegającym do placu zabaw.

- Rada nie zdązyła dokonać przeglądu stanu osiedlowych chodników - pozostaje to jako ew.

zadnie dla nowej Rady OsiedlaZ-1". Obecna kadencja RO wygasa z końcem marca 2OL5 r.
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